
Evalueringsrapport (Final)



BAGGRUND
Den 10-13. maj 2018 mødtes repræsentanter fra spejderkorpsene i de 6 nordiske lande til Nordisk Spejderkonference i 

Helsinge, Danmark. Konferencen markerede afslutningen på det danskledede treenium og samt var fundamentet for 

det kommende norskledede treenium. Under konferencen blev der udvekslet idéer og erfaringer på tværs af de 

nordiske lande og en ny virksomhedsplan for de kommende 3 år vedtaget. 

I forlængelse af konferencen og som led i den samlede evaluering af arrangementet udarbejde planlægningsteamet et 

spørgeskema som blev udsendt til samtlige betalende deltagere. Det er resultatet af denne undersøgelse som 

præsenteres i denne rapport*.

MÅLGRUPPE/GENNEMFØRELSE
Alle de 104 betalende deltagere på konferencen har modtaget en invitation per email til at deltage i undersøgelsen. 43 

har svaret på undersøgelsen, hvilket giver til en svarfrekvens på 41%.

Undersøgelsen blev udarbejdet i Google-Analytics (gratis online spørgeskema-program) i en dansk og engelsk udgave.

Svarene er indsamlet mellem den 2. og 26. juni 2018. Alle fik samme link til undersøgelsen og ingen personlige 

oplysninger blev indsamlet i undersøgelsen. Alle svar er således anonyme.

*Åbne tekstsvar præsenteres med udvalgte citater. Samlet materiale forefindes som separat bilag.
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Opsummering

 Svarfrekvens på 41% (43 af 104 deltagere).

 6 ud af 10 var med til NSK-konference for 
første gang.

 Samlet set stor tilfredshed med de praktiske 
rammer. Men dog stadig plads til forbedring 
ift. velkomstmappen, workshops registrering 
og ”reflection time”.

 Fredagens åbningsceremoni fungerede 
godt. 

 Generelt stor tilfredshed med udbud og 
kvalitet af fredagens workshops.

 Der var også overvejende en positiv 
bedømmelse af ”Påvirkningstorget” 
(moderator-faciliterade debater omkring 
aktivitetsplan).

 Alle var meget positive omkring besøget til 
Ungdommens Ø. Særligt sejlads med Rib-
både vagte begejstring og den guidede 
rundvisning.

 6 ud af 10 synes det fungerede godt med 
den nordiske dessert. Nogen har dog 
kommenteret at det var for presset rent 
tidsmæssigt. 

 Den samlede bedømmelse af den politiske 
proces var overvejende positiv, men der 
også her plads til forbedringer.

 Der er Stor tilfredshed med 
Samarbejdsgrundlaget og 
Virksomhedsplanen.

 Folk havde generelt en rigtig god oplevelse. 

 Programmet oplevedes generelt som 
attraktivt for de unge.

 Konkrete forbedringsforslag omfatter bl.a.:
- Mere organiseret sparring mellem personer med 

samme roller.
- Prioritering af det nordiske sprog (fremfor 

engelsk).
- Alt løbende praktisk information bør også lægges 

op på hjemmesiden (Household announcements).
- Tydeligere rød tråd i fredagens program
- Fælles lejrbål om lørdagen (på øen).
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Deltagerne
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5

5 %

23 %

2 %

12 %

58 %

Spejderchef

IC/Vice-IC

Generalsekretær

Ansat

Øvrige

1. I hvilken rolle deltog du på konferencen?

Stor diversitet i deltagernes formelle rolle

Total (n=43)
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Danmark
26 %

Finland
19 %

Færøerne
7 %

Island
16 %

Norge
14 %

Sverige
14 %

Øvrige
5 %

Danmark

Finland

Færøerne

Island

Norge

Sverige

Øvrige

2. Hvilket land repræsenterede du?

God repræsentativitet fra alle nordiske lande i 
undersøgelsen

Total (n=43)



Overordende rammer
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Majoriteten af besvarelserne er fra personer som 
ikke har deltaget på Nordisk konference tidligere.

37 %

63 %

Ja Nej

3. Har du deltaget på Nordisk Spejderkonference før?

Total (n=43)



Generelt stor tilfredshed med de praktiske rammer. 
Mindre tilfredshed med velkomstmappen, workshops 
registrering og ”reflection time”.

44 %

49 %

56 %

33 %

23 %

58 %

16 %

47 %

58 %

67 %

37 %

7 %

30 %

30 %

40 %

33 %

26 %

37 %

21 %

2 %

12 %

2 %

23 %

14 %

2 %

23 %

7 %

7 %

2 %

2 %

7 %

14 %

7 %

2 %

2 %

0 %

5 %

5 %

40 %

7 %

7 %

23 %

9 %

26 %

0 % 20 % 40 % 60 % 80 % 100 %

Information og registering før arrangement

Opsamling i Københavns lufthavn/hovedbanegård
og transport til Bymose hegn

Check in

Velkomstmappen

Workshop registrering

Praktisk information under konferencen

"Reflection time"

Sociale aktiviteter

Konceptet "Papirløs konference"

Transfer til Københavns lufthavn/bymidte søndag

Meget tilfreds Tilfreds Neutral Utilfreds Meget utilfreds Ved ikke/Ikke relevant

4. Hvor tilfreds var du med følgende områder?

Positiv 

Sum

81%

56%

86%

63%

63%

91%

42%

84%

69%

69%

Total (n=43)



9 ud af 10 var tilfredse med at de praktiske informationer blev 
givet på to sprog. De negative svar var fra Færøerne (1) og 
Finland (1).

95 %

5 %

Ja

Nej

5. Alle informationer og de fleste indlæg blev givet på både dansk og engelsk. Var dette passende?

Total (n=43)



Stor tilfredshed med Bymosehegn

63 %

33 %

5 %

0 %

0 %

0 %

0 % 10 % 20 % 30 % 40 % 50 % 60 % 70 %

Meget tilfreds

Tilfreds

Neutral

Utilfreds

Meget utilfreds

Ved ikke/Ikke relevant

6. Sammenfattende bedømmelse af det ydre rammer?

Total (n=43)



I forbindelse med registreringen til de forskellige 

workshops kunne det have været en fordel, at 

der indgik en beskrivelse af disse ved sign-up. 

Selvom jeg havde læst op på dem hjemmefra, 

kunne jeg ikke huske halvdelen af indholdet. 

Måske man kunne tilmelde sig disse workshops 

hjemmefra gennem et lignende spørgeskema.

Det kunne være rart, hvis al praktisk 

information der blev givet i plenum 

også blev lagt på f.eks. hjemmesiden.

'VI kunne kanskje vært mer utendørs 

når det var så varmt. Men det var et 

flott sted, spennende variasjon og 

fantastisk å være ute på Øen

Velkomstmappen var onödig. Maten var jätte 

god. Det är tungt att höra på samma information 

två gånger på två språk. Vid en fungerande 

tvåspråkighet kompletterar innehållet på de 

båda språken varandra och enbart nyckelord 

sägs på båda språken.

'Would have been very beneficial for the 

participants if on Thursday (or very early to 

the conference) there had been a get to 

together-meeting with people with the same 

positions (for example programme people, 

members of the international teams, chief 

scouts etc). This would have let people get 

to know the people with same position early  

on and get started with the discussions 

instead of now having to find the people 

who are doing the same.

Der var for meget der kun var på engelsk

Feedback til de overordnede rammer (udvalgte 
citater)

7. Kommentarer og refleksioner i relation til de ydre rammer

Total (n=13)



Fredagens program
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Ganske positiv bedømmelse af Michael Seebergs indlæg 
under åbningen.

35 %

30 %

33 %

37 %

23 %

21 %

7 %

9 %

0 % 10 % 20 % 30 % 40 % 50 % 60 % 70 % 80 % 90 % 100 %

Relevans for konferencen

Fagligt indhold

Meget godt

Godt

Neutral

Dårligt

Meget dårligt

Ved ikke/Ikke relevant

8. Hvordan oplevede du Michael Seebergs indlæg om "Spejderarbejdet i det civile samfund"?

Total (n=43)



Også positiv modtagelse af WAGGGS/WOSM-
indlægget

30 %

44 %

26 %

0 %

0 %

0 % 10 % 20 % 30 % 40 % 50 %

Meget interessant

Interessant

Neutral

Uinteressant

Meget uinteressant

9. Indlæg fra WAGGGS og WOSM repræsentanter fra Europakomiteerne

Total (n=43)



Stor tilfredshed med udbud af workshop emner

30 %

53 %

9 %

7 %

0 % 10 % 20 % 30 % 40 % 50 % 60 %

Mange spændende emner - svært at vælge

Passende

For få, som virkede interessante/relevante
for mig

Ved ikke/Deltog ikke

10. Hvordan oplevede du udbuddet af workshops fredag eftermiddag?

Total (n=43)



7 ud af 10 synes de fik noget brugbart med fra 
fredagens workshops. 

16 %

58 %

9 %

7 %

0 %

9 %

0 % 10 % 20 % 30 % 40 % 50 % 60 % 70 %

Ja, virkelig meget

Ja, til en vis grad

Måske på et tidspunkt

Nej, Ikke umiddelbart

Nej, slet ikke

Ved ikke/Deltog ikke

11. Følte du at workshopindholdet kunne bruges til noget efterfølgende i dit spejderarbejde?

Total (n=43)



WAGGGS sin workshop

Making heroes out of trainers: Det var spændende at 

høre om et tiltag om uddannelse, som for mig var meget 

anderledes og nyt. Dog fandt jeg det svært at tage dette 

med hjem og kunne overføre, fordi jeg fandt mange 

udfordringer derved.  

The Finnish leader trio: Denne workshop var god, fordi 

den bestod af mange aktiviteter, således at man selv 

kunne være med til at forme workshoppen. Selve 'talen' 

var kort og præcis, så man kunne fokusere på det 

praksisnære efterfølgende.

e-scouting,

GDPR. Group Leader Trio.BI Spejderarbejdet og JOTA/JOTI (som 

retteligt burde hedde dette istedet for IT i 

Spejderarbejdet eller tilsvarende)

Det finske arbejde med volunteers

What's cooking in WOSM

Intressante workshops fredag (udvalgte citater)

12. Nævn to workshops eller to workshop-emner, som du fandt særligt interessante?

Leadership island from Sweden 

and recruitment from Finland

Workshop topics was gathered from NSO:s 

which was good but the range was strange

Total (n=20)

Norges workshop om “naturskole”



Det förblev litet oklart vad syftet var 

med fredagens program.

Jeg tror, at jeg savnede en form for rød tråd i de indspark 

der var. Antallet af WS var (i min optik) for meget. Ikke 

dermed sagt, at de ikke var relevante. Vi kunne godt ha' 

fokuseret på de, som havde en direkte relation til det 

overordnede tema for konferencen.

Seebergs inlägg var bra. Annars fick 

jag inte så mycket ut av fredagen.

Jeg fandt u d b y d e t imposant

Det var rigtigt godt, at vi var et andet sted, så 

man fik gåturen med. Især hyggeligt på 

hjemturen, hvor vi fulgtes ad med en ny ven.

Variert og bra.

Ærgeligt a FOSE reseptionen faldt oveni workshops

Samlet feedback på fredagens program (udvalgte 
citater)

13. Overordnede tanker/refleksioner/forslag til fredagens program?

Fint at afvikle det i kulturhuset. Det virkede slet 

ikke tæt pakket, måske endog en anelse 

langstrukket

As a big and well working NSO we don’t get so 

much from others but I think we have a lot to give

Total (n=19)

Most of the information in the 

workshops I went to I knew already, 

so I didn't feel like I learned
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Lørdagens program
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Overvejende positiv bedømmelse af Påvirkningstorvet. 

16 %

26 %

12 %

23 %

42 %

33 %

40 %

47 %

28 %

33 %

23 %

19 %

5 %

14 %2 %

2 %

9 %

9 %

9 %

9 %

0 % 20 % 40 % 60 % 80 % 100 %

... understøttede formen en god debat?

... følte du at du havde indflydelse på
aktivitetetsplan og samarbejdsgrundlag?

... oplevede du at det var nemt at deltage,
selvom man ikke havde godt kendskab til

projekterne forinden?

... synes du at diskussionerne var
interessante?

Meget høj grad Høj grad Neutral Lav grad Meget lav grad Ved ikke/Deltog ikke

14. Venligst bedøm følgende dele af "Påvirkningstorget" lørdag formiddag. I hvor høj grad...

Total (n=43)



Moderatorne klarede det generelt godt

0 % 10 % 20 % 30 % 40 % 50 % 60 % 70 %

Meget godt

Godt

Neutral

Dårligt

Meget dårligt

Ved ikke/Deltog ikke

15. Hvor godt synes du moderatorerne på de forskellige workshops klarede sig samlet set?

Total (n=43)



Vellykket tur ud til Ungdommens ø

58 %

88 %

79 %

30 %

9 %

14 %

7 %2 %2 %

2 %

7 %

0 % 20 % 40 % 60 % 80 % 100 %

Afrejse og organisering af sejlads

Sejltur med Rib-både

Guided tur rundt på øen

Meget godt Godt Neutral Dårligt Meget dårligt Ved ikke/Deltog ikke

16. Hvordan oplevede du følgende elementer af besøget på Ungdomsøen lørdag eftermiddag:

Total (n=43)



Flertallet var positive til udbudet af workshops. En 
del synes dog det var godt nok.

37 %

33 %

16 %

14 %

0 % 10 % 20 % 30 % 40 %

Mange spændende emner - svært at vælge

Passende

For få, som virkede interessante/relevante
for mig

Ved ikke/Deltog ikke

17. Hvordan oplevede du udbudet af workshops på Ungdomsøen?

Total (n=43)



6 ud af 10 fik noget ud af de udbudte workshops

35 %

33 %

16 %

5 %

0 %

12 %

0 % 5 % 10 % 15 % 20 % 25 % 30 % 35 % 40 %

Ja, virkelig meget

Ja, til en vis grad

Måske på et tidspunkt

Nej, Ikke umiddelbart

Nej, slet ikke

Ved ikke/Deltog ikke

18. Følte du at workshopindholdet kunne bruges til noget efterfølgende i dit spejderarbejde?

Total (n=43)



5-stegs metoden, SDG

Alle med' fra Norge, gjorde virkelig indtryk på mig. Et 

redskab, som jeg super godt kunne tænke mig, at 

tage med tilbage til Danmark og vores arbejde her.

Delto sammen med godt 20 andre i 

en gruppe omkring hvordan går vi det 

gode budskab ud til Europe / verden. 

Er gerne  - fortsat - behjælpelig 

dermed !!!
Crib ...  sweden

Bright Minds: Jeg fandt det interesant at høre om 

hvorledes andre facilitere disse emner hos 

spejderne, men jeg synes ikke, at indholdet var helt 

i top. Det levede ikke helt op til forventningerne.

Social entrepreneurship

Feedback på workshops ude på øen (udvalgte citater)

19. Nævn en workshop eller et workshop-emne, som du fandt særligt interessant?

Total (n=16)

Alla med

Øen i et internationalt 

sammenhæng

100 new ways of scouting, 

hvad skal øen bruges til



2 ud af 3 synes den Nordiske dessert fungerede godt

30 %

30 %

16 %

16 %

0 %

7 %

0 % 5 % 10 % 15 % 20 % 25 % 30 % 35 %

Meget godt

Godt

Neutral

Dårligt

Meget dårligt

Ved ikke/Deltog ikke

20. Hvordan fungerede den Nordisk dessert som det internationale input på konferencen?

Total (n=43)



Jeg synes, at programmet var perfekt. Der var en god 

variation mellem det politiske (som vel tager 50% af 

formålet med konferenen) og turen til ungdomsøen. 

En legendarisk (dog for nogen, lidt presset) dag.

Utflkten till Ungdomsön var mycket bra. 

Påverkningstorget fungerade inte. Alla limmade 

klistermårken på sina egna förslag. Ingen var 

riktigt ivrig på att på riktigt diskutera vad vi vill ha 

ut av det nordiska samarbetet och hur görs bäst.

Påvirkningstorget' var, i mine øjne, den bedste 

del af konferencen. Alt for få workshops lagde op 

til debat/diskussion/workshop-arbejde, men var 

blot oplæg. 'Påvirkningstorget' var et af de 

tidspunkter, hvor jeg virkelig følte at jeg lærte om 

hvilke udfordringer de nordiske korps står overfor.

Savnede en afslutning. Lejrbålet  blev 

ikke til noget - der manglede et socialt 

arrangement

'Det var litt vanskelig å vite hva de andre 

deltakerne hadde av erfaring fra sitt land. Det 

kunne dermed vært greit å vite litt på forhånd 

hhvilke roller deltagerne  hadde, slik at man kunne 

oppsøkt dem for å diskutere aktivteter utifra hva 

man har av erfaring.

Desserten blev alt for presset

Middagsmaden var lidt sent på aftenen. 5-6 tiden 

ville være mere passende.

Feedback på lørdagens program (udvalgte citater)

21. Overordnede tanker/refleksioner/forslag til lørdagens program?

Det var are såååå spænde at være tilbage på Øen 

!!! Flot arrangeret

Påvirkningstorget' was a good concept but in all 

cases it didn't allow people to drop in and be part 

of the conversation. Sometimes people had 

already been talking the same conversation for 

30min in which point if you entered, you couldn't 

understand what had been talked about thus 

making it impossible to participate.

Total (n=20)
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Søndagens program



Søndagen blev slutet fint af. Folk mest positive 
overfor Aktivitetsplanen.

21 %

23 %

30 %

37 %

56 %

37 %

14 %

9 %

21 %

28 %

12 %

9 %

0 % 20 % 40 % 60 % 80 % 100 %

Succéshistorier og stemningsbilleder

Præsentation af Aktivitetsplanen 2019-
2021

"Appreciations" (Gaver til værtsskabet)

Meget godt Godt Neutral Dårligt Meget dårligt Ved ikke/Deltog ikke

22. Venligst bedøm følgende dele af søndagens afsluttende program.

Total (n=43)



Do we really need gifts to hosts?

Præsidiearbejdet blev holdt meget lukket og afgrænset 

fra resten af konferencen. Tidligere har der været en 

noget mere åben proces. Og der kunne være givet noget 

mere tid til erfaringsudveksling og organiseret mød-nye-

folk aktiviteter.

It would have been interesting to hear even more of every 

countrys success storys. Maybe even 30 min/country but 

not all in a row but 2-3 countrys in a row and then a good 

break and something else in the middle. These would be at 

their best in the beginning of the conference so you could 

ask more about the successis during the conference.

Med tanke på hvor varmt det var, 

kunne det med fordel vart kortere.

Jeg var SÅ vild med succeshistorier-delen. Det er 

fantastisk at bruge tiden til noget, som er med til at 

inspirere og give videre. At mange var uforberedte, var 

dog et ret stort minus - men alt i alt nogle dejlige oplæg.

Det kan næppe gøres annerledes....

Syftet med succéhistorierna var litet 

oklart i förväg.

Feedback på søndagens program (udvalgte citater)

23. Overordnede tanker/refleksioner/forslag til søndagens program?

Stille og roligt - fint i forhold til 

at det var afrejsedag. God ide 

med 'to-go' frokost.

Total (n=11)
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Den politiske proces



4 ud af 10 deltog direkte i tilblivelsen af 
Samarbejdsgrundlaget og Virksomhedsplanen

0 %

10 %

20 %

30 %

40 %

50 %

60 %

70 %

NSK-møde om
torsdagen

Skrive-gruppen Præsidiemødet
søndag

Ingen af disse

24. Deltog du i nogen af følgende processer?

Total (n=43)



Der er stadig plads til forbedringer i den politiske proces

12 %

9 %

16 %

21 %

21 %

23 %

40 %

35 %

33 %

44 %

37 %

23 %

23 %

21 %

14 %

16 %

14 %

14 %

7 %

7 %

7 %

9 %

2 %

5 %

9 %

14 %

14 %

0 % 20 % 40 % 60 % 80 % 100 %

... var det tydeligt for dig før konferencen,
hvordan processen ville være?

... var det tydeligt, hvem der havde hvilke
roller i processen?

... oplevede du, at det var nemt at få
indflydelse på beslutningerne?

... bidrog processen til engagement om
beslutningerne?

... gav processen alle lande mulighed for at
deltage/bidrage?

Meget høj grad Høj grad Neutral Lav grad Meget lav grad Ved ikke / Deltog ikke

25. Bedøm følgende elementer i den politiske proces. I hvilken grad...

Total (n=43)



Stor tilfredshed med Samarbejdsgrundlaget og 
Virksomhedsplanen

37 %

51 %

2 %

0 %

0 %

9 %

0 % 10 % 20 % 30 % 40 % 50 % 60 %

Meget tilfreds

Tilfreds

Neutral

Utilfreds

Meget utilfreds

Ved ikke/Ikke relevant

26. Hvor tilfreds var du samlet set med slutresultatet (Samarbejdsgrundlaget og Virksomhedsplanen for det kommende triennium)?

Total (n=43)



The process was facilitated very well 

in the conference. It could have been 

more active before the conference

Personlig finder j e g det Nordiske 

samarbejde værdifuld...

På en måde føltes det underligt, at man ikke 

stemte, men omvendt havde man god tid til at 

skrive forslag og diskutere. Personligt har jeg det 

fint med at lade præsidiet tage den endelige 

beslutning.

Påvirkningstorget fungerer rigtig godt

Alla länder borde förbereda sig på diskussionerna.

Feedback på den politiske proces

27. Overordnede tanker/refleksioner/forslag til den politiske proces?

Total (n=7)

Der er jeg givetvis lidt inhabil. Jeg 

synes jo det var en succes ;-)

Why do you call it Political process?
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Sammenfattende indtryk



Folk havde en god oplevelse, men vi kunne godt 
have været bedre til at indfri forventninger

88 %

70 %

58 %

12 %

30 %

40 %

0 % 20 % 40 % 60 % 80 % 100 %

Havde du det sjovt?

Blev du inspireret?

Fik du dine forventninger indfriet?

Ja, meget

Ja, til en vis del

Nej

Ved ikke

28. Sammenfattende indtryk

Total (n=43)



7 ud af 10 synes der var en god balance i programmet

69 %

29 %

2 %

0 %

0 % 10 % 20 % 30 % 40 % 50 % 60 % 70 % 80 %

Ja, meget

Ja, til en vis del

Nej

Ved ikke

29. Var der efter din mening en god balance mellem inspiration, oplevelse og politisk proces?

Total (n=43)



Mere af inspiration og 

oplevelse

Måske var det i virkeligheden en fejl, ikke at dele det op 

- således at det politiske blev mere spredt. Det tror jeg 

faktisk havde været med til at skabe nye (og 

forhåbentlig bedre) tiltag. Ideen er, at når der er tid til at 

diskutere udfra et grundlag, så er det nemmere at ide-

generere sammen. Den måde vi gjorde det på, gav en 

meget begrænset periode til dette - og vi fik faktisk 

lukket ned for diskussioner, der havde potentiale til at 

give et nyt take på nogle af vores tiltag.

Opfordre til mere dialog og egentlig udveksling. Der 

var for meget talk-talk-talk til 'workshopsne' og for 

lidt... tja... workshop.

'NORDISK konference' - havde 

forventet mere 'nordiske' interesser.

Kommentarer vedrørende balancen i programmet:

30. Hvis "Nej" på foregående spørgsmål: Hvad skulle efter din mening prioriteres anderledes i balancen mellem inspiration, oplevelse og politisk proces?

Total (n=4)



Vi har samlet set lykkes med at gøre programmet 
attraktivt for unge
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31. Gjorde programmet i sin helhed det attraktivt/nemt for unge at deltage på konferencen?

Total (n=43)



The schedule was VERY good! It was 

efficient working but enough free time to 

have free discussions and sleep. Usually 

after these weekends you are just so tired 

but now I was feeling very well and it was 

mostly because of the successful 

scheduling and balance in work and fun. 

Thank you!

Det kunne have været rigtig godt, hvis der den første dag 

havde været en aktivitet, hvor alle ungdomsdelegeret 

samlede sig og lærte hinanden at kende. Når der var 

pauser, var der rigtig svært at falde ind og føre samtale, 

når man slet ikke kendte nogle. I sådanne situationer 

følte jeg mig ikke særlig godt tilpas, for jeg vidste ikke, 

hvor jeg skulle gøre af mig selv.

Savnede noget organiseret sparring 

for alle vice-IC'erne, så vi kunne lære 

hinanden at kende, når vi ikke kender 

hinanden i forvejen.

Stor ros til planning team! Ting 

kørte.  Jeg er glad for, at I spørger, 

om man har haft det sjovt -- det er 

vigtigt ikke at glemme.

ALT for meget engelsk. 

Savner det nordiske sprog, 

og det vi har til fælles.

Afsluttende refleksioner (udvalgte citater)

32. Afsluttende tanker/refleksioner/forslag:

Total (n=15)

Very well done !!!

Tak for 4 gode arbejdsomme 

dage i spejderregi.

Thank you for an excellen built program! The 

time schedule was good and it worked. I 

appreciated how Danish and English was used 

throughout the event. Well done!

Thank you, it was a pleasure to 

take part in a well organized 

and planned conference!

You should definitely consider a place for all the 

roles to meet IC meet IC and commissioners 

meet commissioners, because I did not meet all 

of the debuty IC until late in the event.




